
Bestyrelsesmøde 15.09.2015 kl. 19 

Til stede: Camilla, Thomas, Erwin, Lene 

Dagsorden: 

 

1.   Referat fra sidste møde 

      Er godkendt pr mail 

2.   Økonomi 

       Økonomien er god 

3.   Siden sidst 

       a.    Aktivitetsudvalg 

               Intet nyt 

       b.    Baneudvalg 

               Intet nyt 

       c.     Stævneudvalg 

               Intet nyt 

       d.    Cafeterieudvalg 

               Intet nyt 

                

4.   Møde med stævneudvalget. Hvilke ideer og forslag har vi? 

       Stævneudvalget og bestyrelsen holder planlægningsmøde om  

       næste års stævner 24. september kl. 19. 

5.   Cowboyfest: Indbydelse. Pris. Mad. Aktiviteter m.v. 

       Lene tjekker hos Erik, at vi har lokalet. 



       Erwin indhenter tilbud fra Kok og rul. Ramme: 100-125 kr. 

       Lene skriver indbydelsen. 

       Thomas ordner velkomstdrinks. 

       Vi gennemgik evalueringen af sidste års fest. Linedance skal med igen. 

       Camilla bestiller dem til kl. 21. 

       Vi sælger øl og vand. Deltagerne medbringer selv andre drikkevarer 

       (vin og stærke sager.) Cowboybillederne sættes op igen. 

6.   Svar på brev fra Bohemian Food & Art Bohemian art fra 26.0.82015 

       Vi takker nej. Erwin sender brev 

7.   Arbejdsdag 

       31.10.2015 kl. 10. Opgaver bl.a. Opbevaring af lydudstyr, indpakning 

       af dommerhuse, strø resten af saltet ud. 

8.   Næste møde 

       Dato for næste møde aftales ved planlægningsmødet 

9.   Eventuelt 

       Vi har ikke nok bestillinger på veste til at få dem til en rimelig pris. 

       Vi tager stilling til, hvad vi så gør på mødet 24.9.2015. Thomas  

       undersøger om han kan finde billiere veste. 

        

        

 

 

 



 

 


